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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Semmibe vett hatásköri lista" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Csillag István gazdasági miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Az NA Rt. az ÁAKnak átadott 13 Md Forintot részekre bontva utalta át, 5-5-3 milliárd
forintnyi részletekben . Vajon miért? Hiszen ennek a 13 rilliárd forintnak nagyobb része egy
összegben rendelkezésre állt az MFB által biztosított tőkeemelésből megmaradóan .
Valószínűleg nem másért, mint azért, hogy így elkerüljenek vagy alapító, felügyeleti szervet,
vagy testületi döntést. Minden szervezetben létezik egy hatásköri lista . amely meghatározza,
hogy kinek, milyen döntési jogosultsága van bizonyos pénzkeretekig . !\, iniszter úr
tájékoztatása szerint az NA Rt-nél 800 millió és 5 milliárd Forint közötti szerződésekről az
NA Rt Igazgatósága dönt . Nem lehetett véletlen tehát az összeg részekre bontása, hiszen így
el lehetett kerülni a közgyűlést, azaz az alapítói döntést .
Ezért kérdezem Miniszterhez urat : ki döntött és mikor az NA Rt-nél a részekre bontott
pénzátutalásokrÓl,

a részekre bontástól függetlenül, a nyilvánvaló akaratnak -
13 milliárd forint átadása - megfelelően, nem volt-e szükség az MFB tájékoztatására,

mi volt a döntéshozók véleménye az egy-két nap aláírt,
részletekre bontott átutalásról, nem tartották-e ezt és nem tartja-e Ön ezt az NA Rt hatásköri
listája kijátszásának

elfogadhatónak tartja-e, hogy az MFB által az NA Rt-nek
meghatározott célra átadott pénzmennyiséget lényegében ellenőrizetlen szerződés keretében
átadnak más szervezetnek, olyannak aki laza felhatalmazást kap e pénzek befektetésére?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2403 . november 21 .
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